
PROTOKÓŁ Nr  8/17 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 8 grudnia 2017 roku 

 

 8 grudnia 2017 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny  

w budynku Urzędu Gminy w Wiżajnach. Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie 

(12 osób opowiedziało się za takim wyborem) Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty 

Wałejko, a na zastępcę przewodniczącego posiedzenia wybrano jednogłośnie (12 osób 

opowiedziało się za takim wyborem)  Pana Tomasza Zamojskiego. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski  – Z-ca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Jan Dariusz Rudziewicz.  – Członek Komisji Rewizyjnej 

4. Pan Andrzej Jurgielewicz   – Członek Komisji Rewizyjnej 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 1).               

 

1. Pan Tadeusz Łanczkowski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów  

2. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

3. Pan Tomasz Zamojski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

4. Pan Ignacy Szeraszewicz  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

Nieobecna:  Pani Teresa Kuźma, Pan Sławomir Przekop. 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 2).  

 

1. Pan Bogdan Duś.    –  Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

2. Pan Czesław Puza   – Członek Komisji Infrastruktury 

3. Pan Jan Krzykwa    – Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Jarosław Mikielski  – Członek Komisji Infrastruktury 

Nieobecni: Pan Andrzej Łanczkowski. 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – Wójt Gminy 

2. Pani Teresa Klejmont   – Skarbnik Gminy 

3. Pani Jadwiga Markowska  – Sekretarz Gminy   

4. Pan Daniel Sieraniewicz   – Inspektor w Urzędzie Gminy 

     

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10
05 

 

i powitał wszystkich zebranych.  

 

Do p-ktu 2 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia:    

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy  

Gminy Wiżajny z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2018 rok. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem 

dotychczasowemu najemcy pomieszczenia w budynku Ośrodka Zdrowia  

w Wiżajnach. 
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6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem 

dotychczasowemu najemcy pomieszczenia w budynku Ośrodka Zdrowia  

w Wiżajnach. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2017 rok.  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wiżajny. 

9. Zaopiniowanie zmian w budżecie gminy na 2017 r. 

10. Zaopiniowanie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wiżajny  

na lata 2017-2026. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wiżajny na lata 2018-2026. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2018 r. 

13. Rozpatrzenie pisma Pana Ignacego Szeraszewicza. 

14. Sprawy bieżące. 

15. Wolne wnioski.  

16. Zakończenie posiedzenia. 

 

 Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Z braku uwag zapytał o to, kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad.  

Za oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że porządek został przyjęty.  

 

Do p-ktu 3  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie 

protokołu z poprzedniego posiedzenia. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do protokołu.  

Z braku uwag zapytał o to, kto jest z przyjęciem protokołu. Za przyjęciem protokołu oddano 

12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

Do p-ktu 4 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Wiżajny z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego  

na 2018 rok. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że już raz była podjęta  

ta uchwała, ale Podlaski Urząd Wojewódzki stoi na stanowisku, że powinna ona być 

publikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Podlaskiego, w związku z czym należy 

zmienić starą uchwałę i wprowadzić ten zapis oraz to, że wchodzi w życie po upływie 14 dnia 

od dnia opublikowania. Dodała, że to jest jedyna zmiana.  
 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały  

i zapytał członków komisji o to, kto jest za tym, aby pozytywnie zaopiniować przedstawiony 

projekt uchwały. Za pozytywną opinią oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących 

się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 4). 

 

Do p-ktu 5 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem dotychczasowemu najemcy 

pomieszczenia w budynku Ośrodka Zdrowia w Wiżajnach. Następnie odczytał podanie  

o przedłużenie dzierżawy (załącznik nr 5). 
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 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że dotyczy to lokali  

w budynku ośrodku zdrowia w Wiżajnach i chodzi o zakład kosmetyczny i zakład fryzjerski. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały  

i zapytał członków komisji o to, kto jest za tym, aby pozytywnie zaopiniować przedstawiony 

projekt uchwały. Za pozytywną opinią oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących 

się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 6). 

 

Do p-ktu 6 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem dotychczasowemu najemcy 

pomieszczenia w budynku Ośrodka Zdrowia w Wiżajnach. Następnie odczytał podanie  

o przedłużenie dzierżawy (załącznik nr 7). Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko 

odczytał projekt uchwały i zapytał członków komisji o to, kto jest za tym, aby pozytywnie 

zaopiniować przedstawiony projekt uchwały. Za pozytywną opinią oddano 12 głosów, głosów 

przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie.  

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 8). 

 

Do p-ktu 7 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2017 rok.  

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że program zawiera 

wszystkie niezbędne ustawowo zapisy i praktycznie nie różni się od tego, który był 

uchwalany w poprzednim roku.  

  Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały  

i zapytał członków komisji o to, kto jest za tym, aby pozytywnie zaopiniować przedstawiony 

projekt uchwały. Za pozytywną opinią oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących 

się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 9). 

 

Do p-ktu 8 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi  

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wiżajny. 
 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że nie ma żadnych zmian  

w stosunku do roku poprzedniego. Projekt programu został przekazany do uzgodnienia  

dla Lekarza Weterynarii, do kół myśliwskich i stowarzyszeń i w ustawowym terminie nie 

wpłynęło żadne zastrzeżenie. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że obecnie Gmina ma na 

utrzymaniu dwa psy w schronisku, a cena to 9 zł za dobę. Dodał, że Gmina ma obowiązek 

posiadania umowy ze schroniskiem. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały  

i zapytał członków komisji o to, kto jest za tym, aby pozytywnie zaopiniować przedstawiony 

projekt uchwały. Za pozytywną opinią oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących 

się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 10). 
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Do p-ktu 9 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zaopiniowanie 

zmian w budżecie gminy na 2017 r. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że zmiany są niewielkie, ale dnia 

sesji może coś jeszcze wyniknąć i jeżeli tak będzie to oczywiście przedstawi to na sesji. 

Następnie przedstawiła proponowane zmiany w budżecie gminy: 

1. Zwiększono plan dochodów i wydatków w wysokości - 18 894,- zł zwiększenie subwencji 

oświatowej na wypłaty odpraw dla nauczycieli. 

2. Zwiększono plan dochodów majątkowych ze sprzedaży oraz wydatków inwestycyjnych  

z przeznaczeniem na modernizację budynku po gimnazjum w kwocie - 2 400,- zł. 

3. Zwiększono plan dochodów z tytułu wpływów z różnych dochodów, podatków i opłat 

lokalnych oraz odsetek od nieterminowych wpłat ogółem - 7 582,- zł. 

4. Zwiększono wydatki na szkolenia pracowników w zakresie bhp łącznie - 1 350,- zł. 

5. Zwiększono wydatki na wypłaty ekwiwalentów za udział w akcjach OSP - 200,- zł. 

6. Zwiększono wydatki na opłaty za pobyt dzieci w przedszkolu na terenie miasta Suwałki - 

1 179,- zł. 

7. Zwiększono plan wydatków w dziale pomoc społeczna na opłaty za przedłużenie licencji 

oprogramowania w wysokości - 3 000,- zł. 

8. Zwiększono dotację dla Świetlicy Gminnej w Wiżajnach o kwotę - 2 500,- zł. 

9. Zmniejszono plan wydatków na schronisko dla zwierząt - 647,- zł. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały  

i zapytał członków komisji o to, kto jest za tym, aby pozytywnie zaopiniować przedstawiony 

projekt uchwały. Za pozytywną opinią oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących 

się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 Projekt w załączeniu (załącznik nr 11). 

 

Do p-ktu 10 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zaopiniowanie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wiżajny na lata 2017-2026. Następnie 

odczytał projekt uchwały i zapytał członków komisji o to, kto jest za tym, aby pozytywnie 

zaopiniować przedstawiony projekt uchwały. Za pozytywną opinią oddano 12 głosów, głosów 

przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie.  
 Projekt w załączeniu (załącznik nr 12). 

 

Do p-ktu 11 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wiżajny 

na lata 2018-2026. Następnie odczytał projekt uchwały  i zapytał członków komisji o to, 

kto jest za tym, aby pozytywnie zaopiniować przedstawiony projekt uchwały. Za pozytywną 

opinią oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 Projekt w załączeniu (załącznik nr 13). 

 

Do p-ktu 12 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2018 r. 
 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że projekt budżetu jest taki sam 

jak ten, który radni otrzymali dużo wcześniej. Następnie przedstawiła planowane inwestycje 

(załącznik nr 14) oraz plan przychodów i rozchodów na 2018 rok (załącznik nr 15). 
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Skarbnik Gminy powiedziała, że na początku 2018 roku będzie trzeba wziąć kredyt,  

gdyż zaistnieje konieczność poniesienia wydatków. Dodała, że kredyt będzie wyższy,  

ale to w ciągu roku powinno się wszystko wyrównać. Wyjaśniła, że kredyt wyższy wynika  

z tego, że będzie mniej środków własnych na początku roku gdyż sprzedaż mienia w budżecie 

jest rozłożona na cały rok, a refundacje za inwestycje będą wpływały prawdopodobnie  

po I półroczu. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jeden wniosek nie 

przeszedł w pierwszym etapie, ale to wina Urzędu Marszałkowskiego, który wprowadził 

Lokalną Grupę Działania i m.in. nas w błąd, bo źle interpretowano pewien zapis. Wyjaśnił,  

że po tym fakcie podjęto decyzję, że będzie ogłoszony dodatkowy nabór i tym razem nasz 

wniosek powinien otrzymać dofinansowanie. Stwierdził, że reszta wniosków, które były 

składane są na etapie rozpatrywania w Urzędzie Wojewódzkim, gdzie np. w województwie 

Warmińsko-Mazurskim umowy zostały już podpisane.  

Wójt Gminy powiedział, że po przenosinach urzędu będzie trzeba sprzedać mieszkanie  

w którym teraz jest Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej.  

 Radny Pan Bogdan Duś powiedział, że może wróci posterunek Policji i nie należy 

tego sprzedawać. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że teraz jest czas żeby  

na ten temat myśleć. 

 Przewodniczący posiedzenia zapytał o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

przedstawionego projektu uchwały. Za pozytywną opinią oddano 12 głosów, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany. 

 Projekt w załączeniu (załącznik nr 16). 

Do p-ktu 13 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Rozpatrzenie 

pisma Pana Ignacego Szeraszewicza. Następnie odczytał pismo (załącznik nr 17). 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że chodzi o działki  

w miejscowości Soliny. Dodał, że obok tych nieruchomości są działki Pana Brodowskiego,  

a wskazane przez radnego działki to stare drogi, które w rzeczywistości już nie istnieją. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że w przeszłości Pan Brodowski miał 

możliwość kupna tych działek bez przetargu, ale nie skorzystał z tej opcji, bo ustalone ceny 

były dla niego zbyt duże. Dodał, że on trzyma kciuki, żeby jedną z tych działek kupił  

Pan Brodowski, bo przechodzi przez jego nieruchomość, ale drugą będzie mógł kupić każdy, 

kto chce, bo nie będzie to nikomu przeszkadzało w prowadzeniu działalności rolniczej.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że w przeszłości została 

podjęta taka uchwała, która umożliwiała sprzedaż tych działek na polepszenie warunków 

zabudowy, ale on uważa, że tego nie można tak zrobić i jeżeli będzie decyzja o sprzedaży  

tych nieruchomości, to należy unieważnić poprzednią uchwałę i podjąć nową.  

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że on jest również za tym, żeby  

Pan Brodowski kupił jedną z tych działek, bo nikt nie będzie jej chciał, ponieważ będzie 

przeszkadzała w prowadzeniu działalności rolniczej dla Pana Brodowskiego, ale drugą może 

kupić każdy. Dodał, że jego zdaniem należy te działki wystawić do sprzedaży w drodze 

przetargu nieograniczonego.   

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że potrzebna będzie nowa 

wycena i ogłoszenie w gazecie, ale wszystkie koszty będą wliczone do ceny nieruchomości. 

 Radny Pan Andrzej Hołdyński powiedział, że Pan Brodowski oddał kiedyś swój grunt 

pod nowo budowaną drogę, a te stare odcinki zostały przeoczone i nieuregulowane,  

więc w zasadzie teraz musiałby kupić to, co kiedyś oddał za darmo. 
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 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał, czemu Pan Brodowski nie kupił tego  

na polepszenie warunków. 

 Radny Pan Andrzej Hołdyński powiedział, że po pierwsze cena była za wysoka,  

a po drugie to jego zdaniem trochę niesprawiedliwe, że kiedyś oddał za darmo, a teraz musi 

kupić to co i tak użytkuje. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że każda z tych działek ma swój odrębny 

dojazd. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że wykona każdą decyzję 

radnych i jeżeli będzie zgoda na sprzedaż, to zostaną podjęte czynności w celu sprzedaży tych 

nieruchomości. 

 Przewodniczący posiedzenia zapytał o to, kto jest za przeznaczeniem tych 

nieruchomości do sprzedaży i pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w tej sprawie. 

Za zgodą na sprzedaż i pozytywną opinią oddano 8 głosów, przeciw oddano 3 głosy, oddano 

1 głos wstrzymujący się. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały dotyczący sprzedaży 

tych nieruchomości został pozytywnie zaopiniowany. 

 Projekt w załączeniu (załącznik nr 18). 

 

 Do p-ktu 14 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Sprawy bieżące. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że Pan Andrzej 

Szymański zwrócił się do niego z prośbą o ustawienie przy cmentarzu przynajmniej jednej 

latarni. Dodał, że jest tam słup na którym można to zrobić, ale w większości będzie oświetlał 

wjazd do kaplicy, która jest własnością Pana Szymańskiego. Wójt Gminy zwrócił się  

z pytaniem, czy ma podjąć kroki, aby zrobić tą latarnie. 

Członkowie Komisji jednogłośnie zdecydowali, że należy taką latarnie zrobić. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że będzie się starał zrobić 

regulację drogi w kierunku miejscowości Dzierwanyok  o długości ok. 1,5 km. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że może należy zrobić spotkanie  

z mieszkańcami. 

 Radny Pan Jarosław Mikielski powiedział, że z przekazaniem nieruchomości przez 

mieszkańców miejscowości Dzierwany na rzecz uregulowania drogi i ewentualnego remontu 

nie powinno być problemu. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że tam jest bardzo dużo 

działek, ale trzeba sprawdzić możliwość tego, czy można coś zrobić lewą stroną drogi.  

Dodał, że trzeba też ustalić właścicieli tych działek i zapytać, czy ludzie zgodzą się przekazać 

część nieruchomości. Wójt zapytał, czy ma zacząć regulować te kwestie.  

Członkowie Komisji jednogłośnie zdecydowali, że należy rozpocząć regulowania kwestii 

drogi w miejscowości Dzierwany. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że będą prowadzone 

prace dotyczące ustalenia właścicieli i jeżeli się zgodzą na przekazanie, to dopiero wtedy 

będzie decydował o tym, żeby wziąć geodetę i dokonać podziału, gdyż jeżeli zacznie podział 

wcześniej, a ktoś się nie zgodzi, to praca będzie na darmo. Wójt stwierdził, że będzie  

też szukał geodetę, bo obecny jest trochę drogi i będzie rozesłane zapytanie ofertowe  

w tej sprawie. 

Wójt Gminy Stwierdził, że powoli trzeba regulować te drogi, żeby mieć przynajmniej  

w części przygotowane dokumenty. 

 Radny Pan Czesław Puza zapytał, czy na drodze w Żelazkowiźnie nie da się czegoś 

zrobić. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że ta droga nie ma pasa 

drogowego i jest wąska, a naprawiać trzeba wszystkie drogi. 
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Wójt Gminy powiedział, że z tytułu sprzedaży złomu, który powstał w związku z remontem 

budynku po gimnazjum uzyskano 1400 zł. Stwierdził, że prace wewnątrz budynku 

przebiegają bardzo dobrze.  

Wójt Gminy powiedział, że przetarg na utrzymanie dróg zimą wygrała firma KOPEX,  

a na letnie utrzymanie drów w przyszłorocznym budżecie zaplanowane jest 200 tys. zł. 

 

Do p-ktu 15 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski.   

 Wniosków nie zgłoszono. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że sesja Rady Gminy 

planowana jest na 28 grudnia br. na godz. 13
00

.  

 

Do p-ktu 16 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zakończenie posiedzenia. Następnie podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu  

i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny. 

Godzina  11
15

. 

Protokołował: 

D. Sieraniewicz 

 

Przewodniczący posiedzenia 

 

/-/ Walenty Wałejko 

 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
 

        /-/  Andrzej Jacek Hołdyński 
 

 

 

Członek  Komisji Budżetu i Finansów 

 

            /-/  Tadeusz Łanczkowski 
 

 

 

Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

 

                     /-/ Bogdan Duś 
 


